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عزل تمام مشاوران 
فتح الله زاده

در باشــگاه اســتقلال ســابقه 
نداشــته کــه فــردی به عنــوان 
نتخــاب شــود و  سرپرســت ا
فی الفــور افــرادی کــه مدیرعامــل 
مســتعفی به عنــوان مشــاور یــا 
معــاون در ســمت های متعــدد 
بــه کار گرفتــه بــود را از کار بیــکار 
کنــد. حجــت کریمــی کــه ظاهــراً 
بــا فتــح اللــه زاده هــم مشــکلاتی 
داشــت طــی اقدامــی ســریع و 
ضرب الاجلــی تمــام مشــاوران 
فتح اللــه زاده را عــزل کــرده و 
بــا انتشــار نامــه ای اعــلام کــرده 
ایــن افــراد دیگــر مســئولیتی 
در باشــگاه اســتقلال ندارنــد. 
ر  حضــو ه  تــا کو ن  را و د طــی 
ه  شــگا با ر  د ه  د للــه زا فتح ا
فــرادی همچــون  ا ســتقلال  ا
علــی و بهــرام امیــری. مهــدی 
علــوی، علــی نظــری جویبــاری، 
محمــد سررشــته داری، مرتضــی 
میرحســین  ، ا ز زنــو موســوی 
ــوان مشــاور  قاضی نــور و... به عن
در ایــن باشــگاه مشــغول بــه 

فعالیــت بودنــد.
 

7 بازی اخیر بدون 
پاداش

 7 ر  د ل  ســتقلا ا ن  یکنــا ز با
بــازی اخیــر هیــچ پاداشــی از 
باشــگاه دریافــت نکرده انــد. 
ایــن خبــر درحالــی از دل تیــم 
ن  یــرا مد کــه  مــده  آ بیــرون 
معــزول ســابق مدعــی بودنــد 
تمــام پاداش هــا را پرداخــت 
کرده انــد امــا حــالا کاشــف بــه 
مســئولان  کــه  مــده  آ عمــل 
ســابق باشــگاه اســتقلال دربــاره 
پرداخــت پــاداش بازیکنــان هــم 
شــفاف نبودنــد و ایــن موضــوع 
را طــور دیگــری در رســانه ها 
بیــان کرده انــد. گفتــه می شــود 
ه  شــگا با یــد  جد ن  لا مســئو
اســتقلال قصــد دارنــد بعــد از 
دربــی پــاداش بازیکنــان را یکجــا 
پرداخــت کننــد. ایــن موضــوع در 
هیــأت مدیــره باشــگاه اســتقلال 
تصویب شــده و منابع آن نیز در 

اختیــار قــرار گرفتــه اســت.
 

ادامه مذاکرات 
برای تأمین پول 

استراماچونی
 مســئولان باشــگاه اســتقلال در 
ادامــه مذاکــرات خــود بــا یــک 
ه قصــد  شــرکت تلفــن همــرا
ــز مذاکــره  ــای می ــاره پ ــد دوب دارن
بــا تصمیم گیــران ایــن شــرکت 
بنشــینند تــا شــاید توافقــی تــازه 
در راســتای کســب مبالــغ جدیــد 
حاصل شــود و درنهایت باشــگاه 
نــد بدهــی بــه  ا اســتقلال بتو
اســتراماچونی را پرداخــت کنــد. 
باشــگاه اســتقلال هنــوز منابــع 
مــورد نظــر بــرای پرداخــت بدهــی 
اســتراماچونی را تأمیــن نکــرده 
و در ایــن راســتا بــا مشــکلات 
بزرگــی دســت و پنجــه نــرم 

 . می کنــد
اگــر اوضــاع بــه همیــن منــوال 
ه  مــه پیــدا کنــد و باشــگا ادا
هــی  بد نــد  ا نتو ل  ســتقلا ا
اســتراماچونی را بپــردازد، جرایــم 
ســنگین تری انتظــار باشــگاه 
اســتقلال را خواهــد کشــید. از 
جملــه جرایــم ســنگینی کــه بــرای 
باشــگاه اســتقلال در نظــر گرفتــه 
خواهد شــد، کســر امتیاز اســت. 
اگر هم پنجره باشــگاه اســتقلال 
ــرای  ــاره مســدود شــود کــه ب دوب
دومیــن بــار اســت فیفــا چنیــن 
تصمیمــی اتخــاذ می کنــد ایــن 
مســأله باعث می شــود استقلال 
لــب مــرز یــک محرومیــت بــزرگ 
قــرار بگیــرد چــون اگــر باشــگاهی 
بــرای ســه بــار بــا حکــم پنجــره 
بســته مواجــه شــود، بــه دســته 
پایین تــر ســقوط داده خواهــد 

شــد. 
مســئولان کنونــی اســتقلال بایــد 

مذاکــرات را جــدی بگیرنــد.

بازیکنان استقلال قصد دارند تا بعد از دربی درباره مسائل مالی هیچ حرفی در 
رســانه ها به زبان نیاورند. این تصمیم جمعی به خواســت ســاپینتو و با رضایت 
حداکثــری بازیکنــان اتخــاذ شــده تا اســتقلال بتواند بــا آرامش فکری بیشــتری 
راهــی بــازی ســخت بــا رقیب ســنتی شــود. آبی هــا در تلاشــند روحیه خــود را در 
آســتانه ایــن بــازی بالا نگه دارند. اما بدون شــک اگر اســتقلال نتیجــه دلخواه را 

در دربــی نگیــرد، صــدای اعتراض همه بلند خواهد شــد.

میان مسئولان باشگاه استقلال فرشید سمیعی که هم در دوران آجورلو و 
هم در دوران فتح الله زاده مسئولیت داشت، به حضور استقلال در لیگ 
قهرمانان آســیا امیدوارتر اســت. ســمیعی طی روزهای گذشــته به دفعات 
مصاحبه کرده و از احتمال بازگشت استقلال به لیگ قهرمانان آسیا گفته 
است. البته حقیقت چیزی نیست که سمیعی می گوید. استقلال از آسیا 

حذف شــده و این موضوع را رئیس فدراســیون هم تأیید کرده است.

مسئولان باشگاه استقلال قصد دارند باب مذاکرات جدید با شباب الاهلی 
امارات را باز کنند تا شاید مهدی قایدی یک فصل دیگر بتواند در استقلال 
بــه بــازی ادامــه دهــد. اینکــه خــود قایدی بعــد از پایــان فصل هــم تمایل به 
مانــدن داشــته باشــد موضــوع مهمــی اســت کــه مســئولان کنونی باشــگاه 
اســتقلال پیش از مذاکره با باشــگاه شــباب الاهلی باید پاسخ آن را دریابند. 

البته ماندن قایدی دراســتقلال از نگاه هواداری مســأله مهمی اســت.

استقلال فرشید سمیعی مهدی قایدی

سکوت تا بعد از دربی امیدوار به آسیایی شدن تلاش برای تمدید قرارداد

از کمپ آبی
استقلال 4

سرنوشت نامعلوم حق انتقال قایدی، صیادمن و حسین زاده

 سود ۳ میلیاردی ستاره آبی 
کجا رفت؟!

 

بــا نگاهــی اجمالــی بــه آنچــه در 
ســطح مدیریــت اســتقلال افتــاد 
و حاصــل ســوء مدیریت ایــن تیــم 
حــذف اســتقلال از آســیا بــود بــه 
ایــن نتیجــه می رســیم کــه مدیران 
باشــگاه ها بــدون در نظــر گرفتــن 
هر گونه برنامه و یا بررســی بودجه 
ســالانه باشگاه پســت مدیریت را 

پذیــرا می شــوند! 
زمانــی کــه شــبانه و بــدون ارائــه 
هیــچ گونه توضیحــی فتح الله زاده 
مدیرعامل اســتقلال شــد و آجورلو 
را کنــار گذاشــتند، حمیدرضــا 
واعظ، مدیرعامل ســابق استقلال 
بــه ایــن نکتــه اشــاره کــرد کــه چــرا 
فتح اللــه زاده بدون بررســی درآمد 
و بودجه سالانه استقلال مدیریت 
ایــن تیم را پذیرفته اســت؟! خیلی 
طــول نکشــید کــه فتح اللــه زاده 
در تمامــی برنامه هــای تلویزیونــی 
شــرکت کــرد و بــه این نکته اشــاره 
داشــت کــه اگــر بگویــد اســتقلال 
چقــدر بدهــی دارد حتمــاً ســقف 
پاییــن آمــده و تمــام دیوارهــا 
فــرو می ریزنــد! همانجــا بــود کــه 
مشخص شد مدیرعامل استقلال 
بــدون در نظــر گرفتــن تمامــی 
مشــکلاتی که در رأس آن مشــکل 
مالــی قــرار داشــت قبــول کــرده 
صندلــی ریاســت اســتقلال را یک 

بــار دیگــر در اختیــار گیــرد. 
وقتی این ســوء مدیریت خودش را 
بیشــتر نشان داد که پرونده استرا 
به یک ابربدهی در این تیم تبدیل 
شــد و تا قبل از شــروع سال جدید 
باز هم مدیرعامل اســتقلال در هر 
برنامــه تلویزیونــی مدعــی شــد که 

پول استرا را ندهند قطعاً استقلال 
از آســیا حذف می شود. 

بــا شــروع ســال جدیــد اتفاقــی که 
نبایــد می افتــاد، افتــاد و اســتقلال 
از حضــور در آســیا بــه خاطر بدهی 
اســترا محــروم شــد، البتــه تیــر 
ترکــش ایــن ابربدهــی همچنــان 
بــه بدن اســتقلال اصابــت می کند 
و اگــر چــاره ای بــرای پرداخــت آن 
اندیشــیده نشــود از اســتقلال 

امتیــاز نیــز کســر می شــود! 
بــا چنیــن شــرایط اســفناکی کــه 
را  حقیقــی  و  زی  مجــا ی  فضــا
مثــل بمــب ترکانــده اســت، تنهــا 
حاصــل ســوء مدیریت باشــگاه 
اســتقلال و مناظره هــای ســازمان 
خصوصی ســازی و فتح اللــه زاده، 
حــذف مدیرعامــل اســتقلال از 
ســمت خــود بــود و حجــت کریمی 
فعــلاً بــه عنــوان سرپرســت جــای 
فتح الله زاده را گرفته است اما غیر 
از ایــن تغییــر هیــچ تغییــر دیگــری 
در اســتقلال صــورت نگرفتــه و 
اوضاع همچنان آشــفته است! در 
چنیــن شــرایطی که بحــران از در و 
دیوار اســتقلال می ریــزد هواداران 
دلواپــس نگــران اتفاقــات بعــدی 
هســتند و تنهــا چیــزی کــه آنهــا را 
دلخــوش کــرده، نتایــج اســتقلال 
اســت و مربــی هیجانــی ایــن تیــم 
کــه مردانــه پــای شــاگردان خــود 
و همچنیــن هــواداران ایســتاده 

اســت. 
اما یک ســؤال کــه این روزها پیش 
آمــده و پاســخی بــرای آن طبــق 
معمــول یــاد نشــده ایــن اســت 
کــه اســتقلال بــا فــروش قایــدی، 
یــد  با حســینی  و  منــش  د صیا
صاحب ســه میلیون دلار می شــد 
پولی که می توانســت پرونده مالی 
اســترا را مختومــه کنــد و از طرفــی 
هــم دلواپســی ها را رفــع کنــد امــا 
ایــن پــول کجــا رفتــه و صــرف چــه 

هزینه ای شــده اســت کــه مدیران 
ایــن تیــم فریــاد می زننــد پولــی در 

باشــگاه نیســت. 
در خصــوص اینکــه فتح اللــه زاده 
زمــان مدیریــت خــود بــا کوتاهــی 
باعــث بــروز چنین فاجعه ای شــده 
شــکی نیســت امــا پرونــده مالــی 
اســترا مختــص زمــان ریاســت او 
نبوده اســت و شــاید او تنها قربانی 
ایــن پرونــده شــد و مدیــران دیگــر 
اســتقلال قســر در رفتنــد. نکتــه 
اینجــا اســت کــه هیچ کــس هــم 
بــه خــودش زحمــت عذرخواهــی 
از هــواداران را نــداده اســت و 
همچنــان نگرانــی کســر امتیــاز 
وجــود دارد. فتح اللــه زاده رفــت و 
محبوبیتــش هــم از دســت رفــت. 
شــاید دیگــر کســی پیدا نشــود که 
نــام او را بــه عنــوان مدیــر موفــق 
فریــاد بزنــد اما آیــا با رفتــن او تمام 
مشــکلات حل شــد؟ یعنــی از این 
بــه بعد سرپرســت جدید باشــگاه 
می توانــد اســتقلال را از فاجعــه ای 
کــه انتظــارش را می کشــد، نجــات 
دهــد؟ کریمی عضو هیــأت مدیره 
اســتقلال بــوده اســت و نمی تواند 
خــودش را از ایــن پــس غیــر مطلع 
نشــان دهــد. سرپرســت جدیــد 
اســتقلال بایــد خــودش را آمــاده 
اتفاقاتــی کند که این بــار او را وادار 

بــه پاســخگویی می کنــد. 
هــواداران نگــران اتفاقــات بعــدی 
هســتند و خواســته بحــق آنهــا را 
بایــد مدیرانــی پاســخگو باشــند 
کــه البتــه تاکنــون پاســخ درســتی 
نداده انــد! بــد نیســت سرپرســت 
جدیــد اســتقلال بگویــد هزینــه 
فــروش بازیکنان کجا صرف شــده 
کــه همــه طلبکارنــد و هیچ کــس 
هم به پولش نرســیده اما تا دلتان 
بخواهــد اســتقلال صدمــه دیده و 
شــاید ایــن نقطــه تاریــک بزرگتــر 

شــود!
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سرپرست باشگاه استقلال، آقای 
گل تاریخ این باشگاه را در سمت 
خود ابقا کرد. با اعلام سرپرستی 
حجت کریمی در باشگاه استقلال، 
رئیس هیأت مدیره استقلال در 
یکی از اقدامات اولیه خود تکلیف 
آکادمی این باشگاه را روشن کرد. 
سرپرست جدید آبی ها با توجه 
به نتایج تیم های رده های پایه 
استقلال در فصل گذشته و عملکرد 
ایده آل آکادمی این باشگاه زیر نظر 
آرش برهانی، آقای گل تاریخ باشگاه 
استقلال، که دستاوردی چون 
کادمی  انتخاب به عنوان برترین آ
استان تهران را برای این باشگاه 

در پی داشت، در حکمی برهانی 
کادمی  را در سمت ریاست این آ
ابقا کرد. قرارداد قبلی آرش برهانی 
با باشگاه استقلال نیز دوساله 
بود. شاید کمتر کسی فکرش 
کادمی  را می کرد رئیس جوان آ
استقلال این قدر خوب بتواند 
تیم های پایه را مدیریت کند اما 
آرش برهانی توانست تیم های پایه 
را سر و سامان بخشد و به بهترین 
کادمی استقلال را  شکل ممکن آ

مدیریت کرد. 
قتی  و هم  لیل  د همین  به 
ده رفت، سرپرست  لله زا فتح ا
جدید برهانی را بدون کوچکترین 

حرف و حدیثی در سمت خود ابقا 
کرد تا آکادمی استقلال همچنان 
با یک نیروی جوان و فعال اداره 
شود. سالیان سال بود که تیم های 
پایه استقلال مدیر قابلی به خود 
ندیده بودند، مدیری که بتواند از 
جنس استقلال باشند و دلسوزانه 
پای این تیم بایستد اما آقای گل 
سابق استقلال نشان داده که هم 
مدیر است و هم دلسوز و امروز 
مزد زحمات خود را با ابقا شدن در 
سمت ریاست گرفت. استقلال 
و یا هر تیم دیگر برای رسیدن به 
موفقیت های پی در پی باید از 
تیم های پایه شروع کند. بازیکنان 

تیم امید و جوانان می توانند برای 
این تیم اندوخته خوبی باشند تا 
از ثمره سال ها زحمت این تیم ها 
بهره ببرد. با دریچه ای که در فصل 
جاری آکادمی استقلال به سمت 
تیم بزرگسال باز کرد، ساپینتو یا 
هر مربی دیگری که هدایت تیم 
استقلال را برعهده داشته باشد 
می تواند امیدوار به اندوخته های 

آکادمی باشد. 
برهانی فعلاً توانسته راهی را برای 
مدیران جوان باز کند و نشان دهد 
که اگر چرخه مدیریت معیوب 
نباشد و بر اساس لیاقت ها پست ها 
تقسیم شود قطعاً نتیجه اش در 

طولانی مدت دیده خواهد شد. 
استقلال امیدوار است این مدیر 
ند بستری  جوان همچنان بتوا
فراهم کند تا استقلال در پرورش 
استعدادهای جوان موفق باشد، 
استعدادهایی که حتی بازار به هم 
ریخته نقل و انتقالات را بتوانند 
سرو سامان دهند. ورود بازیکنان 
نوظهور می تواند درآمدزایی خوبی 
برای باشگاهی باشد که امروز به 
دلیل نداشتن بودجه مجبور به 
حذف شدن از عرصه های بزرگ 
ورزشی هست. استقلال این شروع 
را با پرورش استعدادهای مدیریتی 

چون آرش برهانی ثابت کرد.

برهانی مدیری که به خاطر لیاقتش ابقا شد

آقای گل کاشف استعدادهای نوظهور استقلال
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